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Wiaty rowerowe, które znajdują się na terenie miasta nie są wykorzystywanie zgodnie z ich 
przeznaczeniem z powodu braku zainteresowanych osób do pozostawienia w nich rowerów. 
Wiaty mogłyby być wykorzystane przez mieszkańców miasta gdyby znalazły się w nich ławki. 
Można rozważyć wykorzystanie wiat na przystankach autobusowych. Tradycyjne wiaty na 
przystankach są małe i nie mieszczą wszystkich osób, które chciałyby się w nich schronić, 
natomiast wiaty dla rowerów pomieszczą znacznie większą ilość osób. Ponadto proszę o 
przeniesienie wiaty rowerowej, która znajduje się przy baszcie, miejsce to nie jest odpowiednie, 
szklana nowoczesna wielka i sporadycznie używana wiata nie powinna stać  w bliskim otoczeniu 
Baszty.
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